



7D6N EXPLORE TAIWAN WEST COAST + DAXI BLOOMING OASIS

7 天 6 晚 探索台湾西线 + 大溪花海

Tour Code 团号: ATWT-OD-20191214/07

- CITIES!**
城市! ❖ Taipei - Taichung - Changhua - Chiayi - Nantou - Hsinchu - Taoyuan
❖ 台北 - 台中 - 彰化 - 嘉义 - 南投 - 新竹 - 桃园
- SLEEP!**
住宿! ❖ Hotel based on Local 3 + 4 Star (Final confirmation on similar standard)
❖ 当地 3 + 4 星住宿 (最后确认于同等级酒店为准)
- | | | | |
|------------|--------------------------------|------|-------------------|
| ❖ Taipei | 1N The Loft Seaside Hotel - 4* | ❖ 台北 | 1 晚 金山沐舍温泉酒店 - 4* |
| ❖ Taichung | 2N Twinstar Hotel - 3* | ❖ 台中 | 2 晚 双星饭店 - 3* |
| ❖ Nantou | 1N Liching Garden Villa - 3* | ❖ 南投 | 1 晚 清境丽景花园山庄 - 3* |
| ❖ Taipei | 2N Hotel G7 - 3* | ❖ 台北 | 2 晚 集贤商旅 - 3* |
- CUISINES!**
道地美食! ❖ Taiwanese Specialty, Masala Indian Cuisine, Qing Jing Specialty, Four Seasons Steaming Feast, Taiwanese Traditional Cuisine, Mongolian Barbeque Hot Pot
❖ 台式料理, 三芝玛莎拉印度餐, 清境风味, 四季蒸宴, 正宗台菜, 蒙古烤肉 + 鸳鸯锅农场风味

NON-SHOPPING STOPS!

无购物站!

Day 1 Kuala Lumpur → Taoyuan (50km) ⇄ Taipei (L/D)

- Upon arrival meet and greet by local representative.
 - **Dansui Old Street:** Old street is a combination of food, snacks and old buildings with folk colors and nostalgic flavor.
 - **Fisherman's Wharf:** The leisure fishing port, before that is a small fishing port, has now developed into a well-known sightseeing spot.
 - **Hot Spring Hotel:** Enjoy the famous hot spring.
*** Remarks: Please bring along your own swim suit and cap.*
- 吉隆坡 → 桃园 (50 公里) ⇄ 台北 (午/晚)
- 抵达后由当地代表迎接与问候。
 - **淡水老街:** 老街集合美食, 小吃以及具民俗色彩與懷舊風味。
 - **渔人码头:** 休闲渔港, 原本只是一个小渔港, 如今已发展成为淡水知名观光景点。
 - **温泉饭店:** 享受有名的海底温泉, 素有美人汤之称的硫磺鹽泉, 往往吸引众多汤客前往, 泡了神清气爽, 舒适愉快 *** 注意: 请自备泳衣和泳帽。*

Day 2 Taipei (170km) ⇄ Taichung (B/D)

- **Shifen Station (Sky Lantern on own expenses):** Is the most lively railway station on the Pinxi Line. This street is railway-based streets which make tourists have a different experience. There are also many sky lantern souvenir shops on both sides of the street, which allowing travelers to take pictures and enjoy the screen of light up the sky lanterns.
- **Jiufen Old Street:** Retains the old-style buildings of the Japanese era, the main landscape gathered in Jishan Street, Jiufen's busiest street.
- **Gaomei Wetland:** Taichung's most beautiful coastal scenic area, besides rich wetland ecology, and can enjoy the entire row of wind power windmills.

- **Mitsui Outlet Park (Ferries Wheel on own expenses):** It is an outlet which located by the harbor, with 170 of foreign famous brand exhibition stores. Its biggest highlight is the large ferris wheel landscape with 60 meters of high, the Snow Town and Asobi Square.
台北 (170 公里) 🚗 台中 (早/晚)
- **十份车站 (天灯自费):** 是平溪线铁路最热闹的一个火车站。这条以铁路为主轴的道路，火车从门前经过，让旅客有个不同的体验。街道两旁还有许多天灯纪念品专卖店，让旅客拍照和观赏放天灯的场景。
- **九份山城:** 保留着日治时代的旧式建筑，主要的景观聚集在基山街，是九份最热闹的道路。
- **高美湿地:** 台中最美海岸风景区，除了湿地生态丰富外，并可欣赏整排风力发电风车，为之壮观。
- **三井 Outlet (摩天轮自费):** 位于台中的一个海港型购物中心，内设有 170 家外国知名品牌展店。其最大亮点是高约 60 公尺的大型景观摩天轮、戏雪主题乐园及日本室内游乐园。

Day 3 Taichung (30km) 🚗 Changhua (70km) 🚗 Nantou (B/D)

- **Rainbow Village:** Is a street art in Taichung he began painting houses in his settlement, take a picture
- **Lu Gang Old Street:** During the Qian Long period (about the middle of the 18 century) dock area, also retains the flavor of the historical and cultural city of Quanzhou.
- **Green Green Grassland (include entrance):** It is the most popular attraction in Qingjing Farm and you can experiences intimate interaction with sheep on the grasslands.
- **Sheep Castle:** It is a sheep-themed castle which selling a variety of sheep products, goat milk product and related souvenirs.
- **Qing Jing Carton King Creativity Park:** Located in Swiss Garden, the park is divided into paper playing shop, handmade soaps house, known bamboo fish, mining houses dough DIY, cardboard king themed restaurant and a six -day workshop transfection topics.
台中 (30 公里) 🚗 彰化 (70 公里) 🚗 南投 (早/晚)
- **彩虹眷村:** 是台中普通的村屋内墙壁上用水泥漆随意作画，拍拍照片留念。
- **鹿港小镇老街:** 乾隆年间鼎盛时期的码头区，也保有大陆历史文化名城泉州的风味。
- **青青草原(含门票):** 是清境農場人氣最旺的景點，體驗在高海拔草原上與綿羊親密互動。
- **绵羊故事馆:** 是一座以绵羊主题构造的城堡，内售卖各种羊制品、羊奶食品和相关纪念品。
- **清境纸箱王:** 以创造纸艺制品为主题的园区和餐厅。在环保新趋势之下，为了提供更多元的创意文化体验，园区内将天花板、壁纸、砖头、桌子、椅子、盘子、托盘、展架、灯具、模型、笔等等用品，皆以纸箱来创制。

Day 4 Nantou (60km) 🚗 Taichung (B/L)

- **Puli Winery Sales Center:** It is a sightseeing winery that produces Shaoxing wine and Ailan liquor. There are wines tunnels with colorful neon lights which make you feel like in a time tunnel.
- **Sun Moon Lake Scenic Area (Free Cruise ride):** Is the only nature big lake in Taiwan.
- **Wen Wu Temple:** Temple located on the northern waist of Sun Moon Lake. Main dedicated Confucius, Yue Fei and Guan Yu.
- **Feng Jia Night Market:** Biggest night market in Taichung, Taiwanese delicacies, drinks, food shops known as the first station in Taiwan.
南投 (60 公里) 🚗 台中 (早/午)
- **埔里酒厂:** 一家观光酒厂，主要生产绍兴酒、爱兰白酒与爱兰囍酒。酒厂内设有一个七彩霓虹灯的酒瓮隧道让您体验仿佛进入了时光隧道的感觉。
- **日月潭风景区(赠送船游):** 是台湾唯一的自然大湖。
- **文武庙:** 是位于日月潭北边山腰处的一座。主祀关公并供奉孔子及岳飞等神明。
- **逢甲夜市:** 台中最大观光夜市, 这里的特色小吃，也号称全台第一。

Day 5 Taichung (93km) 🚗 Hsinchu (57km) 🚗 Taoyuan (33km) 🚗 Taipei (B/D)

- **Neiwan Old Street:** One of the three railway lines in Taiwan, the streets are all with local characteristics of wild ginger flower dumplings, Purple bun, Hakka Lei Cha, cattle wan water, too pot rice Hakka cuisine.
- **Neiwan Suspension Bridge:** Is a wide bridge which provided peoples and cars to be access. The shade is the favorite route of mountain climbers.
- **Neiwan Theater (Outward Take Photo):** The old style of theater has been refurbished into a retro Hakka cuisine restaurant where provides peoples to taste the authentic Hakka flavor while reminiscent of classic movies.
- **Daxi Blooming Oasis (Include Entrance):** It is the largest flower sea sightseeing spot in Taipei. It is called Rainbow Flower Sea and combines a large number of landscape flower fields, European restaurants, flower farms, herb gardens, ecological pastures and so on.

- **Daxi Old Street:** You must try the traditional Taiwanese early-morning snacks on the old street and experience Taiwanese children's play, especially the Daxi bean curd, mooncake, peanut candy, beancurd, bowl and dumpling and so on.
- **Ximengding Shopping District:** Crowded and international consumer business district of Taipei, it attracts many international tourist to visit.

台中 (93 公里) 🚗 新竹 (57 公里) 🚗 桃园 (33 公里) 🚗 台北 (早/晚)

- **内湾老街:** 内湾为台湾三大铁路支線之一，老街總長約有 200 公尺，街道兩旁皆是具有地方特色的野薑花粽、紫玉菜包、客家擂茶、牛浣水、過鍋米粉.....等客家美食。店家還不定時推出地方傳統手工藝活動。
- **内湾吊桥:** 此吊桥古色古香，可供人车通行，沿途皆是林荫是许多登山健行者最爱的路线。
- **内湾戏院 (外观拍照):** 旧戏院已翻新改造成一间具复古的客家菜餐厅，内供客人品尝道地的客家风味同时回味经典电影。
- **大溪花海 (含门票):** 是台北最大的花海观光景点，被称为彩虹花海并結合了廣大的景觀花田、歐式餐廳、花卉農園、香草花園、生態牧場...等等。
- **大溪老街:** 必品嚐老街上傳統的台灣古早味小吃及體驗台灣童玩，尤其是大溪豆干、月光餅、花生糖、豆花、碗粿、湯圓等，都是不容錯過的台灣道地美食。
- **西门町商圈:** 台北市非常热闹及轨迹话的消费商圈，它吸引着血多国际观光的造访。

Day 6 Taipei (B/L)

- **Martyrs Shrine:** Display the remains and deeds of the heroic martyrs on the walls of the hall. Guards standing in front of the loyalty gates, showing the rigor of training! Visitors who often gather to watch are very appreciative, and the hourly guard transfer ceremony.
- **Shilin Residence Park:** Is Chiang Kai Shek and Song Mei Ling official residence is divided into flat areas and mountain area.
- **Local Product Shop:** Enjoy your shopping of the local food product.
- **Taipei 101 Mall (Observation Deck on own expense):** Is a shopping mall center with European, Japanese, Thai, Chinese and other international restaurants. Enjoy shopping.
- **Shilin Night Market:** One of the largest night markets in Taipei. There are variety of traditional snacks such as giant chicken chops, stinky tofu, oyster omelets, Shilin sausages, and other Taiwanese snacks. Cheap clothing jewelry is also a good choice for shopping.

台北 (早/午)

- **忠烈祠:** 皆供奉于此，让后人得以追思众将士之爱国精神。大门前站岗的卫兵，个个训练严谨，总是雄伟站立着。每小时进行一次的卫兵交接换哨仪式。
- **士林官邸花园:** 为蒋介石、宋美龄的官邸，分为平地区和山区。
- **伴手礼店:** 享受购买当地伴手礼。
- **台北 101 (观景台自费):** 101 是购物中心有欧式、日式、泰式、中式等各国风味美食餐厅。自由购物。
- **士林夜市:** 台北市最具规模的夜市之一，以各种传统小吃闻名国内外，如豪大鸡排、臭豆腐、蚵仔煎、士林大香肠...等台湾小吃可品尝。便宜的衣服首饰亦是购物的好选择。

Day 7 Taipei (50km) 🚗 Taoyuan → Kuala Lumpur (B)

- Transfer to airport for flight sweet home.
台北 (50 公里) 🚗 桃园 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。